

Havneforeningen



Referat af bestyrelsesmøde i Havneforeningen torsdag d. 20/06 - 2024 kl. 19.00.

Mødet afholdt i Nibe Sejlklub lokaler

Fremmødte: Lars, Kurt, Mogens, Lennart, Rasmus og Per

1. Godkendelse af referat fra sidste møde - Godkendt

2. Opfølgning generalforsamling

2.1 Kontingentstigning - godkendt og indført.

2.2 Rabat på nye både fortsætter resten af året.

3. Sidste nyt fra:

3.1 Formanden (Næstformanden)

- Klage vedr. lukning af slæbested - Lennart har svaret.
- Uddybning af renden – hvordan undgår vi samme situation næste år? Lennart rykker kommunen for en tidlig start af uddybning i 2025.
- Indkøb af nyt "tang-net" godkendt pr. mail af samlet bestyrelse. (Vil SI dække noget af udgifterne?) Medlemmer af SI-bestyrelse forespørger.
- Sætning af nye pæle - godkendt pr. mail af samlet bestyrelse.
- Vil SI dække noget af udgifterne? - Vi tager det med på dagsordenen til næste SI møde.

3.2 Havnefogeden, status gæstesejlere samt projekter den kommende periode (LO)

- Kan vi etablere en ny stor plads til en 60 fods motorbåd? - Hvis den bliver købt til en pris, der svarer til bådens størrelse, er der økonomi til at etablere en plads i den størrelse.
- Indkøb af pæle - Lennart bestiller 8 stk nye pæle.

3.3 S/I (Per Nissen, Kurt Becher, Mogens Holm)

-

4. Økonomi:

4.1 Status på kontingent.

- Restancer (LA) - Gamle ubetalte regninger er sendt til inkasso (12 stk) 98.000,-
- Status på båd fra dødsbo (LA) - Er sendt til inkasso.

4.2 Salg af pladser (LO)

- 1 stk. solgt og 1 salg i gang.

4.3 Budget 2024 (LA)

- Kort orientering - budget ok.
- LA orienterede om opsigelsesvarsel og penge retur til pladshavere. Løsning vurderes til næste BM. LA laver forslag.

5. Indkomne punkter:

5.1 Frihavn? (LO)

- Der er solgt ca. 60 kort til nibe-sejlere indtil videre i år. Der har pt. været 122 gæstesejlere med Frihavns Kort, hvoraf 91 er fra Aalborg. Bestyrelsen havde en generel snak ang. frihavn, og vil ikke gøre noget pt. Men vil følge tallene.

6. Status på opgaver / projekter:

6.1 Moleforsøg herunder permanent moleløsning (RO, RM)

- Status (RO): Overleveringsmøde med Ruddi. Der er aftalt kaffemøde med Aalborg Kommune og statusmøde med Ole Asp fra SI.

6.2 Stativer og vogn (miljøplads), mastekran, stor kran → langsigtet plan.

- Status (PN og MH) - intet nyt.

6.3 Uddybning af havnen i fremtiden sammen med renden (RO, RM)

- Status – (RO) Vi spørger igen om det er en mulighed, sammen med statusmøde hos AAK.

6.4 Tilretning af bestemmelser

- Status – (KB) - intet nyt.

6.5 Opdatering hjemmeside.

- Status (PN) - Siden er åbnet og vi er ved at finde ud af hvilke problemer der er. Forhåbentlig er den igang igen i løbet af nogle dage.

6.6 Facebookside – administrator (RO, LA og Morten L.)

6.7 Kan vi bruge camperplads til masteklargøring?

- Status fra SI-møde? - Indtil den 15.maj på et begrænset område.

7. Eventuelt.

Bestyrelsesmøderække 2024:

20-06-2024, **22-08-2024**, 24-10-2024, 12-12-2024, 20-02-2025. GF2025, 03-04- 2025.

Nyhedsbrev

- Fortøjninger
- El forbrug
- Masteskuret
- Mastekran
- Optagnings datoer

Efterskrift:

- Orientering om uddybning 2024 (udfordring i andre havne, tidsrum for pæle mv.)
- Afrensning og imprægnering broer
- Oprydning og god sejlerskik?

Velkommen til Nibe Lystbådehavn modtagelsespakke?

- Velkomstfolder

- Cap
- Mulepose
- Mentor ordning (Kurt tager med til NS)